
Zápis ze schůze školské rady 

ZŠ Kamínky 5, příspěvková organizace 

konané dne 1.11.2023 

Přítomni: 
PaedDr. Zdeňka Bučková, Ing. a Mgr. Lenka Brabcová, Mgr. Hana Čípová, Mgr. Jana Chytilová, Blanka Kandrnalová, 
Vladimíra Křivánková, Ing. Jan Privarčák, Mgr. Anna Široká,  

Omluven: 
PhDr. Milan Stanislav Ženčák 

Host: 
Mgr. Petr Novák, Ph.D. ředitel školy 

1. Předsedkyně školské rady přivítala všechny přítomné a následně ředitel školy Mgr. Petr Novák, Ph.D. seznámil členy 

školské rady s následujícím:  

a. Pokračování projektu ERASMUS ve škole: V rámci tohoto projektu odjíždějí 2. 11.2023 vybraní žáci sedmých, 
osmých a devátých ročníků do Španělska. Děti mají účast v tomto projektu plně hrazenou, učitelé vidí velký 
přínos pro tyto žáky, i když to samozřejmě znamená organizační zátěž pro celou školu. Dlouhodobým cílem 
je najít partnerskou školu v zahraničí.  

b. Provozně technické záležitosti školy: Prioritní je řešení téměř havarijního stavu vody ve škole, je v řešení. 
Dále je v plánu generální rekonstrukce hlavního schodiště ke škole, po kterém denně přejde obrovské 
množství lidí. O těchto akcích je informován zřizovatel školy. V budoucnu je plánováno vybudování šaten 
v přetlakové hale. 

c. Personální situace ve škole: Stále je nedostatek asistentů ve škole – je těžké sehnat kvalitní a adekvátně je 
zaplatit. Velmi těžká situace je ohledně provozních zaměstnanců školy – chybí finance zejména na 
zaměstnance kuchyně a správce školy a sportovišť, situace je vážná.  

d. Škola ukončila smlouvu s Městskou policií Brno a našla nového provozovatele zabezpečení a ochrany školy, 
smlouva podepsána od 1.11.2023. 

e. Škola pokračuje v režimu zákazu mobilních telefonů, což se osvědčilo, kázeňských problémů ve škole je 
méně a daří se je řešit, i ve spolupráci se školním psychologem a metodiky prevence. 

f. Akce školy jsou hojně navštěvované žáky, rodiči i veřejností – např. Den vědců, lampionový průvod, je 
naplánován Sobotníček – tvořivé dílny pro rodiče a děti, Jarmark, vánoční besídka pro rodiče atd. 

2. Předsedkyně školské rady dále projednala podněty od rodičů: 

a. Žádost o zřízení kontaktního mailu na zástupce rodičů ve školské radě. Školskou radou bylo odsouhlaseno, 
že bude zřízen email skolskarada@zskaminky.cz, ke kterému bude mít přístup předseda školské rady. Pan 
ředitel přislíbil, že tento email bude zřízen a publikován na stránkách školy. 

b. Projednán mail od rodičů žáků 9.A, který se týkal postupu vedení školy při řešení situace v této třídě 
v minulém školním roce. V této třídě je několik žáků s výchovnými problémy, rodičům se nelíbí uplatňování 
kolektivní viny vůči celé třídě, tzn. i vůči žákům bez těchto problémů. Dále rodiče vyjádřili názor na 
nedostatečnou komunikaci školy s rodiči bezproblémových žáků. Bylo také poukázáno na to, že dětem do 
konce školního roku nebylo povoleno využití peněz ze školního Jarmarku. K tomuto podnětu se vyjádřil pan 
ředitel. O situaci v této třídě je informován, v této třídě je od letošního školního roku nová třídní učitelka, 
která přinese do komunikace nové prvky. Pan ředitel se domnívá, že komunikováno s rodiči bylo adekvátně. 
Osobně třídu navštíví a promluví s žáky, po domluvě se může sejít i s rodiči. Peníze vybrané v loňském 
Jarmarku využije třída v adventním čase, zatím to vypadá na bowling. 

3. Diskuse a rozloučení. 

V Brně dne 13.11.2023 

Zapsala: Mgr. Hana Čípová, předsedkyně školské rady 

Ověřila: PaedDr. Zdeňka Bučková, členka školské rady  


